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1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 

 

I.  b e r e   n a   v ě d o m í 
zápis z jednání Komise pro informační technologie dne 5. 3. 2020. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

1. Účast Karla Koubského ml. na jednání komise 
Předseda Lukáš Jelínek sdělil, že se na něj cca hodinu před začátkem schůze komise obrátil 

Karel Koubský ml. se žádostí o účast na jednání – s tím, že chce komisi předložit svá zjištění 

ohledně úsekového měření rychlosti. Proběhla krátká diskuse, většina členů argumentovala 

proti účasti s odůvodněním dlouhého plánovaného programu. Ladislav Šorčík navrhl, aby si 

komise nechala poslat materiály a o případné účasti K. Koubského na příštím jednání se 

později dohodla e-mailem. Komise se usnesla, že nesouhlasí s účastí K. Koubského na dnešním 

jednání a uložila předsedovi L. Jelínkovi vyžádat si zaslání materiálů. 

2. Smart City 
Proběhla diskuse o souhrnu, který vypracoval Jan Štěpnička ve spolupráci s Ondřejem 

Knappem. Komise se shodla na termínu prezentace pro zastupitele 2. dubna 2020 od 18 hodin v 

Rytířském sále. Místostarosta Vít Šnajdr prezentaci svolá a pohovoří o průběhu realizace 

analýzy a Jan Štěpnička prezentuje výsledky analýzy a návrh dalších kroků. Zúčastní se i Lukáš 

Jelínek a podle možností i další členové komise. Bylo by dobré, aby z každé volební strany ZM 

byl přítomen aspoň jeden zástupce. 

3. Optická síť T-Mobile 
Ladislav Čermák informoval již dříve e-mailem o aktuální situaci okolo chystané optické sítě 

T-Mobile. Komise stále odmítá pronájem optických tras, trvá na přípoloži nejen pro město. 

Ladislav Šorčík navrhl vyžádat si návrh smlouvy s TM. Během jednání v této souvislosti 

oslovil e-mailem místostarostku Silvii Doušovou, která jednání vede. Zároveň přislíbil, že bude 

zprostředkovávat další komunikaci s komisí. 

4. Identifikace vůči informačním systémům (zákon 250/2017 Sb.) 
Ladislav Čermák poskytl informace o změně týkající se informačních systémů, které ověřují 

totožnost občanů – od 1. 7. 2020 bude povinné využívat NIA a naopak nepoužívat jiná ověření 

pro systémy poskytující služby na základě zákona nebo výkonu působnosti. Bohužel není jasné, 

které všechny systémy města do této kategorie spadají. Odeslán dotaz na QCM ohledně 

systému EZAK (zatím bez odpovědi), u systému Grantys dodavatel tvrdí, že tam nespadá. 

5. Konference VeSP (Otevřená města) 
Za Kutnou Horu (vedení města, úřad, komise) se konference účastnilo 6 lidí. Lukáš Jelínek měl 



přednášku na téma veřejné WiFi, po konferenci poslal členům komise informativní zprávu. 

6. Systém pro zadávání podnětů 
Ladislav Šorčík: Dávám dohromady zadání (po konzultaci s doc. Kopáčkovou z UP na 

konferenci VeSP a následné komunikaci), hotovo bude do 20. 3., pak pošlu do komise k 

připomínkování. Následně bude připomínkovat úřad. Po dokončení zadání se osloví Otevřená 

města a potenciální dodavatelé. 

7. Elektronická fakturace 
Odloženo, bude potřeba získat další informace. 

8. Cityvizor - aktivita Otevřených měst 
Lukáš Jelínek informoval o aktivitě v rámci spolku Otevřená města okolo využití 

rozklikávacího rozpočtu Cityvizor s účetnictvím Helios Fenix. Koordinuje se další postup, 

výstup zatím není. 

9. Investiční akce města 
Byla zahájena rekonstrukce „nové knihovny“. Aleš Kerner: Chybí zpětná vazba, zda byly 

zapracovány předložené návrhy pro ICT (sítě, WiFi). V jakém stavu je sportovní hala? Vít 

Šnajdr: Bude se dělat výběrové řízení na dodavatele výsledkové tabule. 

10. Termín příští schůze 
Komise se usnesla, že příští schůze bude 23. dubna 2020 od 18:30. 

11. Různé 
Žádná další témata nebyla projednávána. 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: 

Usnesení č. 228/20 k zápisu z jednání Komise pro informační technologie 
Rada města b e r e n a v ě d o m í 

zápis z jednání Komise pro informační technologie dne 5. 3. 2020. 

 

Zapsal:  L. Jelínek 

Vystavil:   

Elektronicky ověřil:  


